

## Trait:

XPE material compared to EPE and other materials have more excellent features:

High expansion ratio, density, elasticity, toughness, and heat resistance. A new generation of environment-friendly material used to bring a better and more comfortable experience

## USES:

### BABY PLAY MAT:

XPE has good elasticity, effective protection for children

### PLAY MAT:

XPE has sound insulation, reducing the noise compared to other play mats

### OUTDOOR MAT:

Moisture-proof insulation, a good use for picnic mats, beach mats, tents and so on

## SAFETY:

XPE products are widely used in-door, sports, outdoor, etc. Our mats are non-toxic. It does not contain harmful substances

## TIPS:

To make it flat fast, just roll it backward, wait 30 min and lay flat

## WARNING:

Do not use sharp objects to scratch!



## HIGH QUALITY:

The mat is made of XPE material with more excellence

## SOUND INSULATION:

Effectively reduces the noise brought by the children compared to other mats

## ECO – FRIENDLY:

Non-toxic material and can be used both indoor and outdoor

## Trait:

Le matériau XPE par rapport à l'EPE et d'autres matériaux ont des meilleurs caractéristiques:

Grande capacité d'expansion, densité, élasticité, ténacité et résistance à la chaleur. Une nouvelle génération de matériau respectueux de l'environnement utilisé pour apporter une meilleure et plus confortable expérience

## LES USAGES:

### TAPIS DE JEU POUR BÉBÉ:

XPE a une bonne élasticité, une protection efficace pour les enfants

### TAPIS DE JEU:

XPE a une insonorisation, réduisant le bruit par rapport aux autres tapis de jeu mats

### TAPIS EXTÉRIEUR:

Isolation étanche à l'humidité, une bonne utilisation pour les tapis de pique-nique, les tapis de plage, les tentes, etc.

## SÉCURITÉ:

Les produits XPE sont largement utilisés à l'intérieur, dans les sports, à l'extérieur, etc. Nos tapis sont non toxiques. Il ne contient pas de substances nocives

## CONSEILS:

Pour le rendre plat rapidement, il suffit de le rouler vers l'arrière, d'attendre 30 min et de le poser à plat

## AVERTISSEMENT:

N'utilisez pas d'objets pointus pour gratter!



## HAUTE QUALITÉ:

Le tapis est fait de matériau XPE avec plus d'excellence

## ISONORISATION:

Réduit efficacement le bruit apporté par les enfants par rapport aux autres tapis

## RESPECTUEUX DE LA NATURE:

Matériau non toxique et peut être utilisé à l'intérieur et à l'extérieur



1532, S. Washington Avenue  
Piscataway, NJ 08854  
E-mail: info@dreamonme.com

[www.dreamonme.com](http://www.dreamonme.com)

Follow us on  
 @dreamonmeinc  @dreamonmeinc  
to get your nursery featured on our social media.

Enter our monthly giveaway!

Simply scan the QRcode to register.



Chat with us!

For any questions or concerns or feedback.



DREAM  
FAMILY



slumber baby

sweetpea baby

évolur  
evolving with your baby